
Roveňský poločas se zeptal Mgr. Jiřího Tesaře (nar.1977), 
nového trenéra TJ Sokol Roveň 

 
Poslední fotbalový úkol roku 2014 výbor kopané TJ Sokol Roveň splnil! Na ukončení 
podzimní sezóny dne 22.11.2014 oznámil František Franc, že v Rovni jako trenér 
končí. Franta Franc nastavil trenérskou  laťku dosti vysoko, odvedl poctivý kus práce. 
I proto byl výbor našeho oddílu kopané postaven v závěru roku před nelehký úkol. 
 

 
Výbor oddílu kopané TJ Sokol Roveň, zleva Ludvík Motyčka, Ing.František Mikuláš, 

Ing. Milan Cimfl, Pavel Herbst, Ing. Tomáš Hála 

 
Úkol byl jasný, najít plnohodnotnou náhradu, přivést hlavně pro naše talentované 
mládí trenéra, který bude svým profi přístupem schopen posunout individuální i 
týmovou výkonnost. Osloveno bylo několik potencionálních kandidátů na tento post! 
Mezi uvažovanými figurovala např. jména jako Jaromír Krpata, Slavomír Bachura, 
Jaroslav Frydrych, Roman Valenta, Karel Šedivý, Pavel Shejbal či Milan Rojkovič. 
Řada z adeptů z různých důvodů nabídku odmítla. Po důkladném zvážení, 
vyhodnocení a projednání všech reálných variant hlásí výbor oddílu kopané všem 
své rozhodnutí:  
 

„Novým hlavním trenérem mužstva TJ Sokol Roveň bude  
Mgr. Jiří Tesař (nar. 1977), držitel trenérské licence A.“ 

 
 
 



Ne všichni tohoto trenéra znají, proto s ním přinášíme tento první společný 
rozhovor. Jirko, co říci našim čtenářům na úvod? 
Dobrý den. V úvodu našeho povídání bych chtěl pozdravit všechny diváky, 
funkcionáře i hráče v Rovni, popřát jim pevné zdraví a vše dobré v roce 2015. 
Doufám, že brzy najdeme společnou řeč a společnou prací přispějeme ke sportovní 
spokojenosti všech stran. 
Můžeš se stručně představit? 
Jsem ženatý, se svou manželkou Andreou a dcerami Eliškou (nar.2008) a Natálkou 
(2012) žijeme v rodinném domku, který jsme si postavili v Dražkovicích. Pracuji jako 
tiskový mluvčí Policie ČR v Chrudimi. Vystudoval jsem tělocvik a matematiku na 
Pedagogické fakultě v Českých Budějovicích. 
Co bys řekl ke svému aktivnímu působení ve sportu? 
S fotbalem jsem začínal v Pardubicích v tehdejším týmu VCHZ. Zde jsem si zahrál i 
dorosteneckou ligu. Následně jsem kopal za Teslu Pardubice (divize dospělých). 
Následovalo studium v Českých Budějovicích, tam jsem hrál za TJ Bavorovice (1.A 
třída). Působil jsem jako hráč v mužstvech Paramo Pardubice, TJ Sokol Újezd, Sokol 
Dříteč či FK Ředice. Nyní hraji za SK Dražkovice. Vedle toho hraji dlouhodobě malou 
kopanou, v současné době za vlastní tým TFT Pardubice, také i futsal za Torf 
Pardubice. 
Co trenérská kariéra? 
Mé trenérské působení začalo již při VŠ studiu v ČB, přímo u přípravek SK Dynama 
ČB. Následně jsem trénoval např. mládežnická mužstva v Tesle Pardubice. V roce 
2005 se nám podařil se staršími žáky návrat do žákovské ligy, v týmu působilo 
několik hráčů, které můžete znát z Vašeho okolí – např. Fery Pýcha, Jarda Lukas 
(Moravany), Miloš Chvála (Sezemice, nyní Holice), Jirka Beran (dnes Moravany), 
Pavel Dědič (Horní Jelení), do ligy nahlédli Jakub Synek (FK Mladá Boleslav) a 
Venca Sklenář (FK Pce). Následně jsem působil v mládežnickém centru AFK 
Chrudim, trénoval jsem i mladé elévky ve Dřítči. Z dospělých týmů jsem vedl TJ 
Sokol Újezd či AFK Chrudim B. Od léta 2009 jsem trénoval SK Holice v krajském 
přeboru. S tímto týmem jsme v sezóně 2011/2012 postoupili do divize. Bohužel po 
postupu nedošlo k nezbytnému doplnění kádru, takže po divizním podzimu 2012 
výbor řešil neutěšené postavení v tabulce výměnou trenéra. Již v době mého 
trénování v Holicích jsem pomáhal jako aktivní hráč s trénováním i v Ředicích. 
Jelikož se nám narodila druhá dcera, rozhodl jsem se tenkrát z časových důvodů 
kývnout na nabídku mých domácích Dražkovic, abych tam hrál a zároveň i trénoval. 
Vedle toho jsem ještě trénoval asi 6 let i futsalové juniory Torfu Pardubice, mým 
svěřencem v tomto týmu byl mimo jiné i gólman Mára Schmeiser z Rovně. 
Postup s žáky do ligy, postup v Holicích do divize, s jakým cílem přicházíš  
do Rovně? 
V prvé řadě musím říct, že cíl si určíme společně s hráči a celým realizačním týmem. 
Chci, abychom šli za naším společným cílem, a ne abych já sám stanovoval nějaký 
svůj osobní cíl. Takže na tuto otázku přesně odpovím až po zahájení přípravy. Vize 
samozřejmě mám. 
Můžeš našim čtenářům říci, proč ses rozhodl právě do Rovně jít trénovat? 
Důvodů bylo několik a nechci se nějak rozepisovat. Jedno je jisté. Těším se na 
kvalitní tým, se kterým bude radost pracovat. Práci minulého trenéra Františka 
France musím pochválit. A v podstatě jít do Rovně, to byla i obrovská výzva! 
Co říkáš na téma Jirka Tesař, hrající trenér Rovně? 
Tuto otázku přenechám někomu jinému. Nechci nominovat sám sebe z pozice 
trenéra na hráče. Jedno je jisté. S fotbalem jako hráč ještě končit nehodlám . 



Před Tebou odvedl dobrou práci v Rovní zmíněný Franta Franc, který mj. 
působil v určitém čase před Tebou i v Holicích… Franta odmítal kombinaci 
fotbal x futsal, nebyl příznivcem střídavých startů, na počátku svého působení 
přišel se systémem zónového bránění. Co bys řekl na toto téma, jsi stejného 
názoru? 
Já akceptuji každého názor. Osobně jsem zastáncem prolínání velkého fotbalu s 
futsalem či malou kopanou. Střídavé starty u mladých hráčů mně také nevadí, ale 
důležité je, aby sám hráč chtěl tento start a chtěl makat jak v jednom, tak ve druhém 
týmu. Pokud bude na 100% působit jen v jednom, pak to nemá smysl. Já pamatuji u 
hráčů mých ročníků, že odehrát dva zápasy s plným nasazením během víkendu 
nebyl problém. Dnešní doba je trochu jiná. Zónové bránění je v dnešní době snad 
samozřejmostí. 
Zatím jsi neabsolvoval žádnou tréninkovou jednotkuv Rovni. Kdy se tato 
uskuteční, jaký model zimní přípravy budeš ordinovat, na co se mohou hráči 
těšit? 
Kdo mě zná, ví, že těšit se nebude asi na co . Využiji všech možností – terén, 
umělka, tělocvična. Začátek přípravy je plánován  na sobotu 10.ledna 2015 od   
14 hodin na umělce – bude to fotbálek na seznámení . Doufám, že dorazí 
úplně všichni hráči, včetně dorostenců působících v okolí. 
Znáš některé hráče z našeho kádru, tušíš, kdo vlastně tvoří herní kostru          
TJ Sokol Roveň? 
Už jsem se o některých hráčích informoval. Osobně znám asi nejlépe Pepu Zemana. 
Kluci mají nějaký herní systém zažitý a já nechci hned něco překopávat, obzvláště 
když to fungovalo. Všichni do jednoho budou na stejné startovní čáře, zimní 
přípravné období je dostatečně dlouhé pro to kluky blíže osobně poznat a udělat si 
vlastní obrázek o jejich fotbalových  možnostech a schopnostech. 
Co jména jako Luděk Vach, Petr Kopa, Milan Machatý, Jaromír a Tomáš 
Krpatové? Nebylo by dobré mít je v kádru? 
Beru všechny zmiňované všema deseti! Kluky znám dobře a bylo by zcela super mít 
je všechny v týmu. Jejich zkušenosti by byly k nezaplacení. Budu ale realista a vím, 
že „krtkové“ se určitě ještě úspěšně poperou o místa v základu v týmech působících 
v soutěžích o několik tříd vyšších. Kopík, Luďa a Judy ???  Viz  věta první této 
odpovědi.    
Měl jsi již možnost poznat tréninkové zázemí v Rovni? 
Ano, měl. Musím jednou větou říct, že na okresní soutěž skvělé. Umělka i tělocvična, 
vše po ruce. 
Co bys chtěl na závěr úvodního rozhovoru vzkázat našim hráčům, 
funkcionářům, divákům či sponzorům? 
Opět to samé co v úvodu. Popřát jim pevné zdraví a vše dobré v roce 2015. Těším 
se na spolupráci a dobré sportovní výkony s podporou skvělého publika. 
 
Jirko, přejeme Ti mnoho zdaru, ať se společně všem zainteresovaným podaří 
Sokol Roveň pozvednout dál a výš, nechť Sokol Roveň stále letí vzhůru!   
V příloze naleznete pár souvisejících fotografií.  Nazdar! 
 



 
Jiří Tesař (vpravo nahoře), červen 2005, jako trenér starších žáků Tesly 

Pardubice vybojoval zpět žákovskou ligu 
 
 
 
 

V roce 2012 slavil Jiří Tesař (pátý vpravo nahoře) jako hlavní trenér s týmem SK 
Holice postup do divize 



           
Asistentem Jirky Tesaře byl v Holicích Jaroslav Frydrych z Ostřetína,  

v kádru byl již tehdy Jaromír Krpata z Rovně 
 

 
V divizi nastupoval pod vedením  trenéra Jiřího Tesaře nejen Jarda Krpata, 

 ale i další mladíček z Rovně, Marek Schmeiser 



      
V roce 2010 nastoupil Jirka Tesař na našem hřišti jako soupeř, hráč Sokola 
Dříteč, v roce 2012 potom přijel do Rovně jako trenér elévů Sokola Dříteč 

 

 
Dne 25. prosince 2014 nastoupil Jiří Tesař (druhý zprava dole)  

za TJ Sokol Roveň na  tradičním Memoriálu Miroslava Hemerky 



 
 

Dne 25. prosince 2014 rovněž oficiálně oznámil Ing. Milan Cimfl, starosta TJ     
a předseda oddílu kopané, že  novým hlavním trenérem TJ Sokol Roveň bude  

Mgr. Jiří Tesař 
 
 
Zapsal J.Pýcha, 26.12.2014 
 


